

Amazing 韩国
KOREA 韩国

8D6N
首尔 / 釜山 / 庆州 / 龙仁
JSEOUL / BUSAN /
GYEONGJU / YONGIN

Penang ✈ Incheon

Tour Code: PKB-1

Golden
Destinations



South Korea
韩国



亮点 HIGHLIGHT

- *体验韩服
Hanbok Experience
- *海云台海岸列车体验
Haeundae Beach Train Experience
- *紫菜饭团 DIY
DIY seaweed rice rolls



Haeundae Beach Train
海云台海岸列车



Cheomseongdae Observatory
瞻星台



Busan Tower
釜山塔

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Gamcheon Culture Village
甘川文化村



Ikseon-dong
益善洞



Everland
爱宝乐园



BIFF Square
BIFF国际电影广场

SCHEDULE

D1 PENANG ✈️ TRANSIT CITY ✈️ INCHEON (MOB)

D2 INCHEON 🚗 SEOUL ✈️ BUSAN (B/L/D)

- ☑️ Wear traditional Korean Hanbok at Gyeongbokgung Palace
- ☑️ Domestic flight to Busan (1 hour)
- ☑️ Busan Tower (Includes observation deck)
- ☑️ BIFF Square
- ☑️ Jagalchi Seafood Market

D3 BUSAN (B/L/D)

- ☑️ Haedong Yonggungsa Temple
- ☑️ Haeundae Beach Train (One way)
- ☑️ Oryukdo Skywalk
- ☑️ Gamcheon Culture Village

D4 BUSAN 🚗 GYEONGJU 🚗 BUSAN (B/L/D)

- ☑️ Bulguksa Temple
- ☑️ Gyeongju Hyanggyo Confucian School
- ☑️ Hwangridan-gil Street
- ☑️ Cheomseongdae Observatory

D5 BUSAN 🚗 YONGIN 🚗 GIMPO (B/L/D)

- ☑️ Drive from Busan to Yongin (4 hours)
- ☑️ Everland (Free pass)

D6 GIMPO 🚗 SEOUL (B/L/D)

- ☑️ Ginseng Specialty Store
- ☑️ Cosmetics Outlet
- ☑️ HIKR Ground (K-pop Experience Center)
- ☑️ Namsan Tower (Includes observation elevator, excludes cable car)

D7 SEOUL 🚗 INCHEON AIRPORT (B/L/-)

- ☑️ Hepatitis Health Product Store
- ☑️ Seaweed Museum (DIY seaweed rice rolls)
- ☑️ Myeongdong & Duty-Free Shops
- ☑️ Depart from Incheon Airport

D8 INCHEON AIRPORT ✈️ TRANSIT CITY ✈️ PENANG (MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

BUSAN

- ◆ **Busan Tower** - Made famous by the Taiwanese drama *Marry Me, or Not?*, this tower is renowned for its breathtaking views of Busan's harbor. Unlike Seoul Tower, Busan Tower offers unique bay scenery where visitors can enjoy the stunning harmony of sea and sky.
- ◆ **BIFF Square** - Especially popular during the Busan International Film Festival (BIFF), this vibrant square attracts visitors with film-related activities, handprints of movie stars, and a lively atmosphere that showcases the city's energetic spirit.
- ◆ **Haedong Yonggungsa Temple** - Known for its stunning architecture, intricate design, and beautiful surroundings, this seaside temple draws visitors seeking spiritual solace and natural beauty.
- ◆ **Oryukdo Skywalk** - Located on Oryukdo Island, this glass-bottom walkway offers a thrilling experience and spectacular coastal views beneath your feet. It's a must-visit for adventure seekers and photography enthusiasts.

GYEONGJU

- ◆ **Bulguksa Temple** - A renowned Buddhist temple from Korea's Silla Dynasty, Bulguksa is a masterpiece of Korean culture and architecture, listed as a UNESCO World Heritage Site. Its intricate stone carvings, such as Seokguram Grotto and Dabotap Pagoda, reflect the exquisite craftsmanship of the Silla period, making it a must-visit for experiencing traditional Korean history and culture.
- ◆ **Gyeongju Hyanggyo** - A traditional Confucian academy established during the Silla period for teaching Confucian classics and nurturing local talent. Today, it serves as a tranquil cultural site showcasing traditional Korean architecture, appealing to those interested in Confucianism and education history.
- ◆ **Hwangridan-gil Street** - A trendy walking street in Gyeongju, known for its blend of retro and modern vibes. The area features many cafés, specialty restaurants, and artisan shops, allowing visitors to enjoy Gyeongju's artistic atmosphere while exploring the city's contemporary side.
- ◆ **Cheomseongdae Observatory** - The oldest existing astronomical observatory in East Asia, built during the Silla Dynasty. Its unique stone tower structure symbolizes the advanced astronomy of the era. Cheomseongdae is not only a historical site but also a landmark of Gyeongju, attracting visitors especially at night when illuminated.

SEOUL

- ◆ **Gyeongbokgung Palace** - Built during the Joseon Dynasty, this grand palace is a symbol of Korea's rich cultural heritage. It is famous for its magnificent architecture, including elaborate gates, pavilions, and meticulously landscaped gardens.
- ◆ **Ikseon-dong** - This area combines traditional Korean hanok architecture with trendy cafés, chic boutiques, and unique restaurants, making it a popular spot for exploring Korea's cultural charm and modern creativity.



✓ 6 Breakfasts / 6 Lunches / 5 Dinners

Special Cuisines:

- ★ Potato Pork Bone Stew
- ★ Korean Wrap Rice
- ★ Tteokbokki Buffet
- ★ Ginseng Chicken Soup
- ★ Five Treasure Abalone Seaweed Soup

- ★ Busan Rice Soup
- ★ Korean Set Meal
- ★ Korean BBQ
- ★ Korean Pig's Trotters
- ★ Korean Bibimbap

SHOPPING STOP

- ✓ Ginseng Specialty Shop
- ✓ Hepatitis Health Product Store
- ✓ Cosmetics Outlet



HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ Incheon Air Sky Hotel or similar x 1 Night
- ✓ Busan Arban City Hotel or similar x 3 Nights
- ✓ Seoul Marinay Hotel or similar x 2 Nights

Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic accepted by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Jagalchi Seafood Market
扎尔其海鲜市场



Namsan Tower
南山塔



Oryukdo Skywalk
五六天空步道

精简行程

第一天 槟城 ➤ 中转 ➤ 仁川 (机上用餐)

第二天 仁川 ➤ 首尔 ➤ 釜山 (早/午/晚)

- ☑ 穿韩服游景福宫
- ☑ 搭乘内陆航班前往釜山 (1小时)
- ☑ 釜山塔 (包含展望台)
- ☑ BIFF 广场
- ☑ 扎尔其海鲜市场

第三天 釜山 (早/午/晚)

- ☑ 海东龙宫寺
- ☑ 海云台海岸列车 (单程)
- ☑ 五六天空步道
- ☑ 甘川文化村

第四天 釜山 ➤ 庆州 ➤ 釜山 (早/午/晚)

- ☑ 佛国寺
- ☑ 庆州乡校
- ☑ 皇历团路
- ☑ 瞻星台

第五天 釜山 ➤ 龙仁 ➤ 金浦 (早/午/晚)

- ☑ 釜山驱车前往龙仁 (4小时)
- ☑ 爱宝乐园 (自由卷)

第六天 金浦 ➤ 首尔 (早/午/晚)

- ☑ 人参专卖店
- ☑ 化妆品总汇
- ☑ HIKR 好客空间 (KPOP 体验中心)
- ☑ 南山塔 (包含观光电梯 / 不含缆车)

第七天 首尔 ➤ 仁川机场 (早/午/一)

- ☑ 保肝零专卖店
- ☑ 紫菜博物馆 (DIY 紫菜饭团)
- ☑ 明洞 & 免税商场
- ☑ 仁川机场搭机返吉隆坡

第八天 仁川机场 ➤ 中转城市 ➤ 槟城 (机上用餐)



✓ 6 早餐 / 6 午餐 / 5 晚餐

风味餐:

- ★ 马铃薯猪骨锅
- ★ 韩式菜包饭
- ★ 韩定饭
- ★ 韩式烤肉
- ★ 韩式猪脚
- ★ 釜山汤饭
- ★ 五福鲍鱼海带汤
- ★ 年糕自助餐
- ★ 人参鸡汤
- ★ 韩式拌饭

观光景点:

釜山

- ◆ **釜山塔** - 因台剧《必娶女人》而声名大噪，这里以俯瞰釜山港口的迷人风光闻名。与首尔塔不同，釜山塔独有的港湾景致，让人尽享海天一色的绝美画面。
- ◆ **BIFF国际电影广场** - 在釜山国际电影节 (BIFF) 期间特别闻名，吸引游客参与与电影相关的活动，欣赏电影明星的手印，以及展现城市充满活力精神的热情氛围。
- ◆ **海东龙宫寺** - 因其令人惊叹的建筑、精美的设计和优美的环境而闻名，这座寺庙吸引了寻求精神慰藉和自然美景的游客。
- ◆ **五六天空步道** - 位于釜山五六岛，是一座悬于海上的玻璃步道，提供脚下透明的惊险体验和绝美海岸风光，吸引冒险与摄影爱好者前来打卡。

庆州

- ◆ **佛国寺** - 韩国庆州著名的佛教寺庙，建于新罗时代，是韩国文化和建筑艺术的瑰宝之一，被列入世界文化遗产名录。寺庙内的石窟庵和多宝塔等精美石雕展现了新罗时期的工艺之美，是游客感受韩国传统文化与历史的必去之地。
- ◆ **庆州乡校** - 韩国传统的儒学教育机构，最初建于新罗时期，用于教授儒家经典和培养地方人才。如今，这里不仅是一处古迹，也是一个宁静的文化场所，展示了传统韩式建筑风格，吸引对儒家文化和教育历史感兴趣的游客。
- ◆ **皇历团路** - 庆州的一个网红步行街，以其复古与现代融合的小巷闻名。这里有许多咖啡馆、特色餐厅和手工艺品店，游客可以在这里感受庆州的文艺氛围，同时探索这座城市的新潮一面。
- ◆ **瞻星台** - 东亚现存最古老的天文台，建于新罗时代。其独特的石塔结构象征新罗时期的天文学发展。瞻星台不仅是研究天文学的遗址，也是庆州的历史地标，特别在夜晚灯光点缀下，吸引了众多游客前来参观与拍照。

首尔

- ◆ **景福宫** - 朝鲜王朝时期建造的这座宫殿是韩国丰富文化遗产的象征。这座宫殿以其壮丽的建筑而闻名，包括华丽的门户、亭台楼阁和精心布置的花园。
- ◆ **益善洞** - 这个地区不仅拥有传统的韩式“HANOK”建筑，还有时尚的咖啡馆、时髦的精品店和独特的餐厅。

购物店

- ✓ 人参专卖店
- ✓ 化妆品总汇
- ✓ 保肝灵专卖店



酒店住宿 (6 晚)

- ✓ 仁川永宗岛天空酒店或同级 x 1 晚
- ✓ 釜山阿尔班市酒店或同级 x 3 晚
- ✓ 首尔海湾酒店或同级 x 2 晚

免责声明: 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

• 韩国 SOUTH KOREA •



货币 Currency 	SOUTH KOREAN WON - KRW 韩币 - KRW	信用卡 Credit Card 	* Credit cards are used widely in South Korea card are mostly widely used. * 许多信用卡在韩国都能以通行
货币兑换率 Exchange Rate 	KRW 1000 = MYR 3.80 1000 韩币 = 马币 3.80 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	SOUTH KOREA : +82 韩国 : +82
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	2 Round pins *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 * 请自带多功能插座
时差 Time Different 	South Korea is 1 hour ahead of Malaysia 韩国标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 30kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过30公斤
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 03月 - 05月 Mar to May 24°C - 10°C		
	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 06月 - 08月 Jun to Aug 30°C - 15°C		
	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 09月 - 11月 Sep to Nov 20°C - 10°C		
	<input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 02月 Dec to Feb 7°C - -8°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	<p>Boeing 737-800</p>		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费用:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>



GD Partner: